
Dodo: Mam nadzieję, że może to być mój sezon
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Brazylijczyk Dodo wreszcie pracuje z drużyną od początku przygotowań.

Całe poprzednie lato trenował indywidualnie w związku z wcześniejszą

kontuzją kolana. Gracz ma nadzieję na dobry sezon, a jego słowa z Toronto

przytacza Gazzetta dello Sport.

 

- Uważam, że spisuję się dobrze, jestem usatysfakcjonowany. Mam nadzieję, że

może to być mój sezon. Ile spotkań chcę rozegrać? Jak najwięcej. Jestem graczem

ofensywnym, mogę to podarować. W defensywie, rozumiem coraz lepiej aspekty

taktyczne: już u Andreazzolego znacząco się poprawiłem, teraz Garcia wyjaśnia mi

wszystko i bardzo mi pomaga.

 

Dodo nie wspomina nic o Zemanie. Czy to przypadek?...
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